

**ST. PAUL'S CO-EDUCATIONAL COLLEGE**  
**Invitation to Tender for the Supply of School Textbooks**

Our school is arranging school textbooks supply for the academic year 2017/18 to 2019/20 (3 Years). We hereby invite school textbook suppliers to submit tender.

Please contact Ms Amy Chan at 21010848 by **20 January 2017** for details of the tendering procedures, service requirements of our school, assessment criteria and contents required in the tender document.

Please note that the deadline for submission of tender for the supply of school textbooks for academic year 2017/18 to 2019/20 will be **12:00 noon on 26 January 2017 (Thursday)**. If you are interested, please submit the tender documents in a sealed envelope marked with "Tender for the Supply of School Textbooks" to **St. Paul's Co-educational College** at 33 MacDonnell Road, Hong Kong by the deadline.

*The bidder, its employees and agents shall not offer any advantage (as defined in the Prevention of Bribery Ordinance, Cap. 201) to the school employees, SMC members, or any parent or student representative in a committee responsible for considering any matters in relation to this contract. Any such offer by the bidder or its employees or agent may constitute an offence under the Prevention of Bribery Ordinance and may render the contract null and void. The school may also cancel the contract awarded and hold the bidder liable for any loss or damage the school may sustain.*

# 聖保羅男女中學 有關學校課本供應 招標通告

就 2017/18 至 2019/20 學年有關學校課本之供應事宜，本校現誠邀課本供應商提交標書。

有關的招標程序、本校服務要求、評審準則及提交投標書內容的要求等資料，請於 **2017 年 1 月 20 日或之前**，聯絡行政部陳小姐(電話：21010848)，以便索取投標表格。

敬請留意本校 2017/18 至 2019/20 學年學校課本供應招標截止投標日期及時間為 2017 年 1 月 26 日中午 12 時，有意競投者請於截止前將標書送交 **香港麥當勞道 33 號聖保羅男女中學**，信封面請註明 **聖保羅男女中學學校課本供應投標書**。

「競投人、其僱員及代理人不得向學校僱員、校董會/法團校董會成員，或負責考慮與本合約相關事宜的有關委員會的任何家長或學生代表提供利益(香港法例第201章《防止賄賂條例》所界定的「利益」)。競投人、其僱員或代理人向有關人士提供任何利益，根據《防止賄賂條例》可構成罪行，並可導致合約無效。學校亦可取消批出的合約，而競投人須為學校所蒙受的任何損失或損害負上法律責任。」